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Prezenční listina 
Delegáti:   

  Prezident  Michal Halenka 

  Silicon Hill  nepřítomen 

  PodOLee  Jozef Šebák 

  Buben  Marie Dvořáková 

  Masařka  nepřítomen 

  Sincoolka  Jakub Tauchman 

  Orlík  nepřítomen 

  Fakultní klub BION  Tomáš Pokorný 

  BEST  nepřítomen 

  EFDRIVE  Petr Šatra 

  ESC  Vojtěch Malý 

  Křesťanský klub  nepřítomen 

  STOH  nepřítomen 

  IAESTE  Alena Nevečeřalová 

  ISC  Aneta Burešová 

  AS ČVUT  Stanislav Jeřábek 

     

Hosté:  Ondřej Hába, Tomáš Kukrál, Jan Týbl 
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Začátek zasedání 19:10  
 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl 
poslán do konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle               
programu, který byl zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 
OHP: 10; 10:0:0 → Schváleno 
 

2 Informace z klubů 
Bion: Už nám funguje internet, ještě se ale ladí. 
 
ISC: Valná hromada 10.11:2015. Nový prezident Terka Vlasáková. Akce zdárně 
pokračují. 
 
eFD: Snažíme se něco dělat. Akce NEX zítra. Plánujeme Noc na fakultě a to 20.11.2015. 
Kdo by chtěl Drivex, může ho dostat. Podporuje meziklubovou spolupráci. 
 
IAESTE: Připravujeme Eduroconference. Přípravy na veletrh. Přípravy na Underground 
fest.  
 
SIN: Dnes se koná Lanparty a Buben games.  
 
BUK: Vyhlášení 2. kola voleb. 6 kandidátů. Dnes Buben games a proběhla Halloween 
párty. 
 
POD: Rezignoval předseda Karel Jakubů, rezignoval místopředseda Balhárek, 
rezignovalo vedení  Kolejní skupinky, 28.10 proběhla schůzka s CEN na dočasném 
postupu a dočasně byl předsedou jmenován O. Karmazín a delegát Šebák. Proběhla 
inventura, do 17.listopadu budou vypsáni volby na předsedu.  
Halenka: Rešení s právníkem, co delat když chybí dokumenty. 
 
ESC: Workshop, EBEC, máme nové členy.  
 
Tech@SU: Nic. 
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3 Info z Akademického Senátu 
Bavili jsme se o hologramech na FJFI. Zaměřit se na pozitivní PR a neřešit to na 
univerzitní úrovni. Změnil se statut ČVUT. Téměř sjednoceni poplatků za studium v cizím 
jazyce. Vyjímka je FIT, kde se to nejspíš přizpusobí. U Bc. programu by se pokryly 
náklady a na ostatních by z toho byl i zisk. Změna je platná od dalšího akademického 
roku. Abdikoval prorektor Nožička. Byl zvolen doc. Chyský z FS. Projednávali jsme 
dlouhodobý záměr ČVUT. Senát donutil rektora větu, kdy práva fakult zůstanou 
zachována. Všechny fakulty mají práva daná zákonem. Dle nového zákonu je část přímo 
na fakultách a část na fakultách se souhlasem vedení školy.  
 
Nakousla se změna statutu medaile ČVUT. Rektor by mohl medaili udělit zcela sám. Do 
komise pro výběrové řízení ředitele SÚZ vysláni zástupci AS. Petr Šatra byl nominován na 
Cenu Jana Opletala.  
 
Diskuze o Kloknerově ústavu VŠCHT straší o výpovědi z nájmu. Problém je zejména s 
Kloknerovo ústavem kvůli umístěným zařízením.  
 
Přednáška o InovaJETu od krizového manažera.  
 
Další bod řízení SÚZ. Představení ředitele Macha. Jeřábek ho podrobil kritice za jeho 
předchozí působení jeho kvestora a propojení s různými firmami.  
 
Informace o Dejvice center. Situace se neustále mění.  
 
Informace o volbách do AS. Volí se na FITu, přihlásilo se 5 lidí ale máme jen 4% účast, 
potřeba 15%, u nefakultních součástech probíhají také ale nejsou propagovány a problém 
s umístěním urny. Na FSv probíhají taky, ale zatím se nevolilo.  
 
Pozvánka na senát 25.11.2015 a na přednášku o tom čeho studenti mohou dosáhnout.  

4 Ekonomická činnost Centrály “Vánoční večírek” 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost Centrály               
“Vánoční večírek 2015” tak, jak byla zaslána do konference parlamentu SU                     
ČVUT. 
OHP: 10; 9:0:1 → Schváleno 

5 Ekonomická činnost Centrály “Star wars” 
Lístky bez marže za 110 kč, jen v předprodeji. Promítání začíná ve 23:30. 
 
Halenka: Dotazy? 
Dvořáková: Jak lístky objednat?  
Štumbauer: Zašlete do konference Parlamentu případně u Marušky Hoťkové. 
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Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost Centrály               
“Star Wars  společně za kulturou” tak, jak byla zaslána do konference                       
parlamentu SU ČVUT. 
OHP: 10; 10:0:0 → Schváleno 

6 Informace z Rady studentských samospráv 
Hába: Report ze zasedání, které proběhlo v pondělí. 
 
ZZS VS, 9.11.2015, 8.30, Strahov, blok 1, zasedací místnost SÚZ 
 
Účast za součásti RSS: CEN, KSÚZ, SH, POD, MK, BUK, SIN (mimo HK a OK). 
 
Letošní rekonstrukce strahovských bloků proběhla dobře, nakonec to stálo 89 mil. Kč  
(navýšení ceny o 3,5 %), strop pro dotaci v podmínkách je 20 %; kolaudace byla 29. 9., 
nyní bude probíhat instalace žaluzií od 9. 11. – celkem to má trvat až 3 měsíce; 5 let se 
bude reportovat výsledky šetření zdrojů pro dotační program jako podmínka. 
 
Plánuje se rekonstrukce strahovských bloků 11 + 12 a taktéž Bubenečské koleje – 
zahrnuje zateplení, výměnu oken a opravu fasády: podobně jako letošní strahovská 
operace. Budeme to chtít jako studenti maximálně provádět ve zkouškovém období a 
prázdninách, rovněž protihluková okna do ulice na Bubenči jako požadavek do projektu. 
Podle Davida Holého bude žádost o dotaci 60 %, nejméně na to chtějí získat 40 % ceny 
projektu. 
 
Realizace zateplení Bubenče bude léto 2017, realizace nyní potrvá asi 1,25 roku, příprava 
začne 2016, chtějí to spojit s úpravami interiéru, ať je to dohromady jako jedna stavební 
akce; Strahovské bloky 11 a 12 byly zpožděny kvůli dřívejším požadavkům ČVUT a 
plánovaným transferům s okolními pozemky. 
 
Ředitel souhlasí se soutěží na návrh interiéru bubenečských pokojů, záleží to i na tom, 
jestli vydrží po aktuálním výběrovém řízení, chce spolupracovat s ubytovanými na podobě 
bydlení na kolejích obecně. Viděl by to nejlépe na společně vyhlášenou soutěž SU a SÚZ, 
SÚZ by i dal odměny: průběh podle řádu ČKA a raději pro všechny studenty ČVUT (a 
možná ubytované na kolejích ČVUT), schůzka možná před Vánoci k doladění požadavků. 
 
Všechny koleje čeká po 10. 2. 2016 výměna lampiček, celkem 5 275 ks, byly vysoutěženy 
vzory: nové nerezové s kloubem, mělo by to být „antivandal“, foto vzoru pošle David Holý, 
ať se máme na co těšit. 
 
Lékarničky jsou dostupné na každé vrátnice kolejí pro všechny ubytované, z nich to jsou 
obvazy, náplasti, peroxid (ne léky) etc., samozřejmě je to bezplatné použití. 
 
Na každé vrátnici je pro samosprávu i studenty Kniha úrazů: zatím jednotná pro 
zaměstnance i studenty, zápis v ní je důležitý pro pojišťovnu jako důkaz – úraz na základě 
zavinění SÚZ (kryje pojištění odpovědnosti od Kooperativy) bude zapsán, ale i v případě 
vlastního pojištění ubytovaného je to možný důkaz pro vyplacení. 
 
Kniha úklidu: mohou psát všichni do ní, kontrola nejméně 1 jednou denně, hlášení 
nedostatečného provedení úklidu, pak se to může lépe řešit se SÚZ i úklidovou firmou. 
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Rychlost inventarizace nových věcí, např. nákup ze 4Kč fondu: štítky jsou jednotně 
tisknuty od ČVUT, většinou to trvá 23 dny na tisk ve větší várce a distribuci, do týdne by 
to mělo být hotovo; déle by se nemělo čekat na inventarizaci. 
 
Koleje Podolí se dočkají nového platebního karetního terminál na platby kolejného 
(poplatek stále bude 50 Kč). 
 
Pračka na Orlíku: byla zanesená hadice, měla by fungovat po opravě v minulém týdnu. 
 
Úklidové firmy a jejich zaměstnanci nesmějí prát ve „studentských“ pračkách, je nutné to  
v takovém případě hlásit hospodářce/SÚZ., aby to už nebylo dále opakováno, pokud se 
tak děje. 
 
Login na intranet pro studenty mimo ČVUT (např. pro hlášení závad etc.): je možné žádat 
přes web SÚZ, kde jsou k tomu informace, bylo to asi 150 žádostí za poslední 3 roky, 
posílá to pak David Holý. 
 
Sáčky do kolejních vysavačů: budou nyní jednotně hrazeny z drobných výdajů vedoucích  
koleje (mohou je kupovat přímo i proplácet nákup samosprávě; je to na lokální domluvě). 
 
Pračky a jejich výměna: bude tématem nové kontroly, jak kvalitně ještě perou, jak jsou 
staréa funkční; zatím se neuvažuje o žádných nákupech nových praček, může se to 
změnit. 
 
4Kč fond: v tomto občanském roku 2015 bude možno čerpat naposledy zhruba týden před 
koncem listopadu, je to kvůli uzavření fiskálního období/účetním důvodům etc. 
 
Plánované změny 4Kč fondu: SÚZ chce změnit metodiku, myšlenka zůstane stejná, 
budou posílat během tohoto týdne návrh do Centrály. Po odsouhlasení to podepíší obě 
strany, zatím to běží normálně podle starého způsobu. Změny jsou vynuceny údajně 
legislativou, spojenou s NOZ etc. Zatím byl interně řešen návrh jen s paní Kozlovou, 
vedoucí kolejí Strahov (snad se podle Dvořákové vyjádří i za ostatní vedoucí dostatečně 
dobře a fundovaně). 
 
Domovní řád a jeho aktualizace v létě 2015: na Strahově při rekonstrukci se přišlo na to, 
jaké byly zásahy do fasády (teploměry a další), tak je nově rozšířeno, co lidi nesmí a 
nebylo to jasné. Bohužel to nebylo ze SÚZ oznámeno, ani změna řádu ani potíže s 
takovými lidmi ani zásahy do budovy. Někde visely ještě minulý týden staré řády, tak by to 
mělo být všude zkontrolováno a napraveno o vyvěšení aktuálních předpisů. 
 
Dlužné SMS a emaily: mají se rozesílat má první pracovní den po splatnosti; posledně v 
říjnu to byl pátek, tak to nešlo (snad byly proto údajně šetřeny peníze lidem, jak ještě 
došly před rozesíláním). SMS chodí od léta podle nastaveného jazyka v registraci, 
defaultně v CZ (ještě možno ENG, RUS); emaily by měly chodit od 15. 11. analogicky v 
jazykové mutaci. 
 
Stěhování z léta na podzim na kolejích: mělo by to probíhat od 6 do 10 hodin, po domluvě 
by mělo být možné upravit z nějakého většího důvodu tuto dobu s hospodářkou koleje. 
 
Úklid v létě: podle vyjádření SÚZ údajně není horší, má to být dáno pohledem na uklízení  
 

 
Stránka 5 z 7 



Zápis ze zasedání parlamentu 
11. 11. 2015 
BION, Kladno 

v hostelové části v jinou dobu a jiném náběhu, také studenti jsou také více schopni to dát 
do nepořádku. Nicméně je nutné to hlásit do knihy úklidu v takovém případě a řešit, pokud 
je to špatné, zaměří se více v létě na kontroly toho úklidu. 
 
Místo hřiště č. 6 na Strahově má vzniknout velká sportovní hala: 77 x 44 x 17 metrů; bude 
to hlavně sportoviště ÚTVS, je to řešeno společně s rektorátem. Má to být přístupné i pro 
studenty, je to určitá náhrada za Kotlářku; ze skladu a kotelny mají vzniknout šatny a 
zázemí sportoviště. Nejprve bude nutná výjimka od města pro stavění, neboť je to v místě 
stavební uzávěry; nemělo by to mít záporný vliv na akce typu SOA a stínění do pokojů 
etc. 
 
Ředitel Mach by rád vytvořil a měl k dispozici generel pro rozvoj kampusu na Strahově,  
formulace větší dlouhodobé vize a idey o rozvoji a změnách, které jsou nutné. 
 
Formulace poskytování internet a přechodu na jinou kolej: na webu bylo FAQ SÚZ s 
nepřesnou formulací, bude zaslána SÚZ z naší strany lepší formulace; nejedná se o  
„prodávání internetu“, ale možnost připojení do sítě, kdy je s tím spojena možnost využití  
dalších členských výhod. 
 
Jeřábek: Mutace upomínek. Jazyk se dá nastavit v iskamu a já sám mám slovenštinu.  
Haba: Ta by měla chodit v češtině. 
Dvořáková: Máme nové pisoáry. Byly tam jeden den. Vypadaly tak, že se sundala prkýnka 
z normálních záchodů. Prkýnka jsou zpět. 
 
Hába: Má SIN nového zástupce. 
Tauchmann: Ano byl zvolen nový a bude přidán do konferencí. 

7 Přenositelnost síťového členství 
Dohodli jsem se, že si budeme uznávat síťová členství bez náhrady. Na SUZ pravidelně 
chodí, že to studenti řeší přes SUZ. SUZ chce, abychom si určili na koho a jak se obrátit. 
Na každé koleji to funguje různě.  
 
Šebák: Může nastat situace že člověk dostal na původní koleji ban, tak na to myslet. 
 
Měla by jít informace, co člověk udělal 
 
Tauchman: Ověření z minulé koleje administrátorem.  
 
Kukrál: Stejně to funguje i na Bubenči. 
 
Halenka: Řešíme, koho kontaktovat. Předseda, ekonom, admins, …  
 
Kukrál: Funguje admins a je usnesení že tato konfera musí fungovat. 
 
Haba: obecná myšlenka o jasně daných konferencích. Potřebuji, abychom vyplnili tabulku 
koho na které koleji kontaktovat.  
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Tach: Admin@ kolej .cvut.cz. A počkám na odpověď od dotyčného klubu. Admini si to již v 
rámci své koleje přepošlou.  
 
Halenka: Při přeposlání hrozí info o osobních datech. 
 
Šebák: Admini na POD nereaguji na tuto konferenci. 
 
Hába: Lidé automaticky chodí za SUZ a SUZ sám ví, že něco funguje ale neví jak přesně.  
 
Kukrál: Co zvolit: Převod se řeší při registraci na nové koleji.  
 
Hába: Nám je to jen jedno a jen potřebujeme konkrétní stanovisko pro SUZ. Souhlasím, 
že to bude řešit registrátor na nové kolegii, řešit to bude klub s klubem. Informace by měli 
být na webu a aby to věděli vedoucí kolejí.  

8 Různé 
Halenka: Gratulace Petrovi Šatrovi k nominaci na Cenu Jana Opletala. Připomínám FSP, 
je vyhlášeno do 20.11.2015. Pozor na rozdíl ve formulářích oproti loňskému roku.  
 
štumbauer Lobkowicz 
Šebák: Šlo by poslat info do Podolí. 
 
Halenka: Odvody. Zašleme podíly a celkové částky pro dovod za pol. 2015, pausalni 
naklady. Chci poděkovat SH za poskytnutí předběžné platby. 
 
Další věc jsou narozeniny Studentské unie. 
Dvořáková: Narozeniny probíhají celý rok a začínají oslavou 18.11.2015 18:18. Jste 
všichni zváni. 
 
Halenka: Poslední věc je výjezdní zasedání. Zveme vás a očekáváme, že všechny 
přihlášení dorazí. Další informace poskytne Saša. Doprava jednotná autobusem. 
Neožerte se. 
 
Jeřábek: Hrozí problémy s připojením Bubenče. Řešil to Kalika z VICu. Ujistili jsme je, že 
je poskytuje SU což je nezisková organizace. Odvolávali jsem se na rámcovou smlouvu. 
Poplatky za připojeni neplati za Bubeneč. Možná existuje domluva mezi dvěma lidmi o 
připojení. 
 
Kukrál: NA FELu je připojení VICu, kde se Bubeneč připojí. Máme požádáno ze na CIIRK 
připojíme antény. Existují další možnosti řešení.  
 
Šatra: Děkuji za nominaci na Cenu Jana Opletala. Někteří přítomní se o to i zasadili. 
 
Konec zasedání 21:05 
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